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Nazočni predstavnici u Skupštini, prema potpisnoj listi u prilogu Zapisnika: 

1. NEVEN MADA                         BBK „MAKSIMIR“ 
2. NADA SISER                             BBK „GLADIATOR“ 
3. SAMIR ŠALJA                           SK „SIL-SPORT“ 
4. JOSIPA ANĐELIĆ                      BBK „OSIJEK“ 
5. MIROSLAV LEVAK                   BBK „SISAK“ 
6. MARKO MILETIĆ                     SK „TITAN GYM“ BJELOVAR 
7. DAMIR SISER                           ZAGREBAČKI BODYBUILDING SAVEZ 
8. BORIS PRESEČKI                      BODYBUILDING SAVEZ BJELOVARSKO-BILOGORSKE ŽUPANIJE 
9. DINO MEDVEDEC                   BODYBUILDING SAVEZ OSJEČKO-BARANJSKE ŽUPANIJE 

Ostali prisutni: 

1.Filip Dropulić – kandidat za sportskog direktora reprezentacije 

2.Eugen Pervan – kandidat za člana Nadzornog odbora 

3.Gabrijel Tkalčić – natjecatelj 

4.Filip Vadljević – natjecatelj 

 

U ime Sazivača Izvaredne izborne sjednice Skupštine HBBS-a 20. prosinca 2022.g., bivši predsjednik 
HBBS-a prof. Damir Siser, kao predstavnik Sazivača ove sjednice i posljednja osoba ovlaštena za 
zastupanje HBBS-a upisana u Registar udruga, pozdravio je nazočne i ukratko elaborirao razloge 
poništavanja upisa u Registar udruga donedavnim prvnim zastupnicima HBBS-a: Goranu Juratoviću, 
Danijelu Miklečiću i Nenadu Novoselu, odnosno upoznao je ukratko nazočne s detaljima „pravne 
bitke“ koja je traja 3 godine i 3 mjeseca, a koja je u konačnici rezultirala sudskim poništavanje upisa u 
Registar udruga pravnih zastupnika izabranih na Izvarednoj izbornoj sjednici Skupštine HBBS-a 
održane 26.05.2019.g. i njihovim brisanjem iz Registra udruga s mjesta ovlaštenih osoba za 
zastupanje HBBS-a, kao i likvidatora HBBS-a. 



Prof. Damir Siser upoznao je nazočne sa statutarnom procedurom temeljom koje je sukladno članku 
28. stavcima 10. i 11. Statuta sazvana ova Izvaredna izborna sjednica Skupštine HBBS-a, odnosno 
temeljom koje je 1/3 članica HBBS-a, temeljom popisa članica na dan isteka mandata tijelima Saveza, 
temeljom potpisanog i ovjerenog poziva (u prilogu Zapisnika) od strane 10 članica Saveza, raspisalo 
izbore za novog predsjednika HBBS-a pozivom poslanim 26. studenog 2022.g. s e-mail adrese 
skupstinahbbs2020@gmail.com na ukupno 34 e-mail adrese svih aktualnih članova HBBS-a, ali i onih 
koji su bili članovi HBBS-a do isteka mandata tijelima Saveza u mandatnom razdoblju 2014-2018. (e-
mail od 26.11.2022.g. u prilogu Zapisnika). Ujedno prof. Siser je upoznao nazočene da su kandidature 
za predsjednika HBBS-a temeljom članka Statuta objavljene prosinca 2022.g., temeljom članka 
Statuta dnevni red sjednice Skupštine je objavljen, a radni materijali s naznakom mjesta i datuma 
održavanja sjednice Skupštine temeljom članka Statuta poslani su na 34 e-mail adrese prosinca 
2022.g. (svi poslani e-mailovi u prilogu Zapisnika) 

Damir Siser je ukazao i na sve dopise nedavno poslane e-mailom od strane nestatutarno izabranog 
predsjednika HBBS-a Gorana Juratovića, a isti su u prilogu ovog Zapisnika, te kojima je Goran 
Juratović nestatutarno sazvao također Izvarednu izbornu sjednicu Skupštine HBBS-a za 23. prosinca 
2022.g., kao da je i dalje još uvijek predsjednik HBBS-a, a i bez da je prethodno po statutarnoj 
proceduri dao ostavku na mjesto predsjednika, a kojima je prijetio svim članovima HBBS-a da će biti 
kažnjeni ukoliko dođu na Izvanrednu izbornu sjednicu Skupštine 20. prosinca 2022.g., umjesto na onu 
„njegovu“ 23. prosinca 2022.g. u Velikoj Gorici. 

Na kraju početnog izlaganja prof. Siser je ukazao na činjenicu da zbog sudskog poništenja upisa u 
Registar udurga HBBS-u i nedavnog brisanja pravnih zastupnika HBBS-a iz Registra udruga, Hrvatski 
olimpijski odbor odlukom Tajnika blokirao je sva daljnja financiranja HBBS-a sve dok isti legitimno ne 
izabere nove članove tijela Saveza i dok osobe ovlaštene za zastupanje HBBS-a u mandatu 2022-2026 
ne budu upisane u Registar udruga.(dopis Tajnika HOO-a u prilogu) Ujedno Damir Siser je ukazao i na 
činjenicu da je banka blokirala pristup bankovnom računu HBBS-a 16. prosinca 2022.g., a pristup će 
ostati blokiran sve dok ovaj Savez ne bude imao upisane nove legitimne pravne zastupnike u Registru 
udruga. Ovim je prof. Siser ukazao i na nastalu izvarednu situaciju zbog ugroženog javnog interesa u 
vezi s funkcioniranjem HBBS-a kao javnopranog tijela u RH, odnosno kao pravne osobe s javnim 
ovlastima, te je iznesao činjenice da nacionalni sportski savez služi prvenstveno natjecateljima da bi 
se mogli natjecati, a što je sada ugroženo , odnosno skoro pa neizvedivo, te se je u svezi nastalih 
izvarednih prilika i pokrenuo izborni postupak i sazivanje Izvanredne izborne sjednice Skupštine u što 
kraćem roku, ali po svim odredbama Statuta, a kako bi se izbjegla mogućnost nastupa većih štetnih 
posljedica po Savez i natjecatelje. 

Izbor radnih tijela Skupštine 

A-1   Izbor radnog Predsjedništva (3 člana) 

Kao predstavnik Sazivača Damir Siser je predložio Skupštini, prema Prijedlogu dnevnog reda sjednice, 
tročlano Radno predsjedništvo sjednice u sastavu: MARKO MILETIĆ, NEVEN MADA i BORIS 
PRESEČKI. 

Prijedlog za članove Radnog predsjedništva dan je nazočnim predstavnicima u Skupštini na usvajanje, 
te je usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

U ime Sazivača Damir Siser je izabranom Radnom predsjedništvu predao svu skupljenu 
dokumentaciju potrebnu za rad Radnog predsjedništva, Verifikacijske komisije i izborno-kandidacijske 
komisije, zajedno s Odlukom o primjeni pravovaljanog popisa članica na dan isteka mandata tijelima 
Saveza. 



Radno predsjedništvo jednoglasno je izabralo za Predsjedavajućeg sjednice BORISA PRESEČKOG. 
Boris Presečki je zahvalio članovima Radnog predsjedništva na ukazanom povjerenju te je krenuo s 
izborom daljnjih radnih tijela Skupštine. 

A-2   Izbor zapisničara i ovjerovitelja zapisnika 

Na prijedlog Radnog predsjedništva za zapisničara je predložen NEVEN MADA, a za ovjerovitelja 
Zapisnika FILIP DROPULIĆ. 

Prijedlog za ZAPISNIČARA i OVJEROVITELJA Zapisnika dan je nazočnim predstavnicima u Skupštini na 
usvajanje, te je usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

B-1   Izbor članova Komisije za verifikaciju mandata (3 člana) 

Na prijedlog Radnog predsjedništva za članove Verifikacijske komisije predloženi su: MIROSLAV 
LEVAK, NADA SISER i FILIP DROPULIĆ 

Prijedlog za članove Verifikacijske komisije dan je nazočnim predstavnicima u Skupštini na usvajanje, 
te je usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

Verifikacijska komisija jednoglasno je izabrala za predsjednicu Komisije NADU SISER, te je 
Predsjedavajući predao Verifikacijskoj komisiji sve skupljene materijale od strane Sazivača 
neophodne za provođenje verifikacije mandata članova Skupštine, kao i predane vjerodajnice članova 
zajedno s potpisnom listom prisutnih predstavnika u Skupštini.  

DA BI SE MOGLA ISPRAVNO PROVESTI VERIFIKACIJA MANDATA, PREDSJEDNICA VERIFIKACIJSKE 
KOMISIJE, TEMELJOM ODREDBE ČLANKA 70. STATUTA ZATRAŽILA JE OD PREDSJEDNIŠTVA SKUPŠTINE 
TUMAČENJE: 

-ČLANKA 25. STAVAK 2. TOČKA 1. STATUTA – vezano uz pojam „podmirene obveze za članarinu na 
dan održavanja izborne sjednice Skupštine“ do kada točno se smatra da članarine moraju biti plaćene 
za tekuću godinu i kome je dozvoljeno podmiriti obaveze za članarine članice?  

-ČLANAKA 28. STAVKA 10. STATUTA - vezano uz pojam „istek mandata tijelima saveza“ da li se taj 
pojam odnosi i na slučaj kada su izbrisani pravni zastupnici iz Registra udruga te vezano uz pojam 
„upis u popis članica saveza prije isteka mandata tijelima saveza“ na koji se konkretno popis ovo 
odnosi? 

-ČLANKA 32. STAVKA 2. STATUTA – vezano o dostavi dokaza o tijelima u mandatu članice, šta se sve 
može smatrati pod pravovaljanim dokazom? 

 

U ime Radnog predsjedništva tumačenja je dao Predsjedavajući Boris Presečki redom kako je 
zatraženo. 

-ČLANKA 25. STAVAK 2. TOČKA 1. STATUTA VEZANO UZ „PODMIRENE OBVEZE ZA ČLANARINU NA 
DAN ODRŽAVANJA IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE“ – OVA ODREDBA ODNOSI SE NA SVE ČLANICE 
SKUPŠTINE KOJE DA BI MOGLE GLASATI NA IZBORNOJ SKUPŠTINI MORAJU IMATI PODMIRENU 
ČLANARINU ZA GODINU U KOJOJ SE IZBORNA SKUPŠTINA ODRŽAVA DO SAMOG ODRŽAVANJA 
IZBORNE SKUPŠTINE, NEOVISNO OD ČINJENICE DA ČLANICA IMA PRAVO PLATITI ČLANARINU ZA 
PRETHODNU GODINU DO 31.01. TEKUĆE GODINE. ISTO TAKO DA BI MOGLE GLASATI, ČLANICE 
SKUPŠTINE MORAJU IMATI PODMIRENE GODIŠNJE ČLANARINE I ZA SVE PRETHODNE GODINE. 
OBVEZE ZA GODIŠNJE ČLANARINE SVAKE ČLANICE NUŽNO JE DA BUDE PODMIRENA NA NAČIN DA 



JE IZ IZVRŠENE UPLATE ZA GODIŠNJU ČLANARINU ČLANICE VIDLJIVO ZA OBVEZU KOJE TOČNO 
ČLANICE SE PODMIRUJE ČLANARINA, DOK SUKLADNO ZAKONSKIM MOGUĆNOSTIMA, NIJE NUŽNO 
DA JE OBVEZU ZA GODIŠNJU ČLANARINU ODREĐENE ČLANICE PODMIRILA ISKLJUČIVO SAMA 
ČLANICA SA SVOJEG BANKOVNOG RAČUNA. 

Predsjednica Verifikacijske komisije Nada Siser izjavila je da nije sigurna da li je ovo tumačenje 
ispravno, pa je Predsjedavajući dao ovakvo tumačenje članka 25. stavka 2. točke 1. Statuta 
predstavnicima u Skupštini na usvajanje te je prijedlog tumačenje usvojen jednoglasno s 9 glasova 
„ZA“. 

Vezano uz usvojeno tumačenje članka 25. stavka 2. točke 1. Statuta donosi se ODLUKA Skupštine, kao 
pojedinačni akt Skupštine, a koja je sastavni dio ovog Zapisnika i ubuduće će se primjenjivati 
identično kako je donesena u svim sličnim slučajevima. 

 

-ČLANAKA 28. STAVKA 10. STATUTA VEZANO JE UZ POJAM „ISTEK MANDATA TIJELIMA SAVEZA“, 
OVA ODREDBA ODNOSI SE I NA SVAKI SLUČAJ KADA ZBOG PONIŠTENJA RJEŠENJA O UPISU U 
REGISTAR UDRUGA, BRISANJEM IZ REGISTRA UDRUGA SAVEZ OSTANE BEZ TIJELA U MANDATU, TE 
ĆE SE OVA ODREDBA TAKO TUMAČENA PRIMJENJIVATI I KOD SVIH BUDUĆIH MOGUĆIH ISTEKA 
MANDATA TIJELIMA HBBS-A. 

VEZANO UZ „UPIS U POPIS ČLANICA SAVEZA PRIJE ISTEKA MANDATA TIJELIMA SAVEZA“, OVA 
ODREDBA TUMAČI SE NA NAČIN DA UKOLIKO JE PROŠAO ODREĐENI VREMENSKI PERIOD OD 
UTVRĐENOG ZADNJEG POZNATOG POPISA ČLANICA, A U TOM VREMENSKOM PERIODU DONESENE 
SU ODLUKE JAVNOPRAVNIH TIJELA, KOJE SE ODNOSE NA STATUS ČLANICA U SAVEZU, NA KRAJNJI 
POPIS ČLANICA KOJI ĆE SE PRIMJENJIVATI NA IZVAREDNOJ IZBORNOJ SJEDNICI SKUPŠTINE HBBS-A, 
KOJA SE SAZIVA ZBOG ISTEKA MANDATA TIJELIMA SAVEZA, PRIMJENITI ĆE SE I SVA AKTUALNA 
PRAVOMOĆNA, ODNOSNO IZVRŠNA RJEŠENJA JAVNOPRAVNIH TIJELA, KOJA UTJEČU NA STATUS 
ČLANICA U HBBS-U.  

TAKOĐER NAKON PRIMJENE SVIH ODLUKA JAVNOPRAVNIH TIJELA U VEZI SA ČLANSTVOM, NA 
KONAČNI POPIS ČLANICA IZVAREDNE SJEDNICE SKUPŠTINE HBBS-A ODRŽANE ZBOG ISTEKA 
MANDATA TIJELIMA SAVEZA, PRIMJENITI ĆE SE I ODREDBE SVIH VAŽEĆIH OPĆIH AKATA HBBS-A, 
DONESENIH PRIJE ISTEKA MANDATA TIJELIMA SAVEZA, A U VEZI SA ČLANSTVOM I KATEGORIJAMA 
ČLANSTVA U HBBS-U. 

Predsjednica Verifikacijske komisije Nada Siser izjavila je da nije sigurna da li je ovo tumačenje 
ispravno pa je Predsjedavajući dao ovakvo tumačenje članka 28. stavka 10. Statuta predstavnicima u 
Skupštini na usvajanje te je prijedlog tumačenje usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

Vezano uz usvojeno tumačenje članka 28. stavka 10. Statuta donosi se ODLUKA Skupštine, kao 
pojedinačni akt Skupštine, a koja je sastavni dio ovog Zapisnika i ubuduće će se primjenjivati 
identično kako je donesena u svim sličnim slučajevima. 

-ČLANKA 32. STAVKA 2. STATUTA VEZANO UZ ODREDBU DA JE ČLANICA SAVEZA DUŽNA DOSTAVITI 
DOKAZ SAVEZU DO POČETKA IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE O UREDNOJ REGISTRACIJI S VAŽEĆIM 
MANDATIMA TIJELA ČLANICE, POD DOKAZ PRIHVAĆA SE I POTVRDA NADLEŽNOG UREDA ZA OPĆU 
UPRAVU DA JE ČLANICA UREDNO PREDALA ZAHTJEV ZA IZMJENU PODATAKA U REGISTRU UDRUGA 
TEMELJOM ODRŽANE IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE ČLANICE, NA KOJOJ SU IZABRANA TIJELA 
ČLANICE U NOVOM VAŽEĆEM MANDATU. KOD OVAKVOG SLUČAJA, NAKON VERIFIKACIJE UREDNIH 
MANDATA ČLANOVIMA SKUPŠTINE HBBS-A GLASANJEM U SKUPŠTINI, PREDSTAVNIKU U 



SKUPŠTINI ČIJA UDRUGA JE UREDNO PREDALA ZAHTJEV U NADLEŽNI URED ZA OPĆU UPRAVU, A 
NIJE MU JOŠ IZDANO RJEŠENJE O UPISU, DATI ĆE SE DA GLASANJEM ČLANOVA SKUPŠTINE ODOBRI 
SE ILI NEODOBRI PRAVO NA GLAS NA IZBORNOJ SJEDNICI SKUPŠTINE. UKOLIKO SE DOGODI DA 
PREDANI ZAHTJEV ČLANICE BUDE NAKNADNO ODBIJEN OD UREDA ZA OPĆU UPRAVU, GLAS TE 
ČLANICE NA VEĆ ODRŽANOJ SJEDNICI SKUPŠTINE HBBS-A BITI ĆE NAKNADNO PONIŠTEN, 
ODNOSNO STAVITI ĆE SE PRIMJEDBA KOD USVAJANJA ZAPISNIKA S ODRŽANE IZBORNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE, NA SLIJEDEĆOJ SJEDNICI SKUPŠTINE. 

Predsjednica Verifikacijske komisije Nada Siser izjavila je da nije sigurna da li je ovo tumačenje 
ispravno pa je Predsjedavajući dao ovakvo tumačenje članka 32. stavka 2. Statuta predstavnicima u 
Skupštini na usvajanje te je prijedlog tumačenje usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

Vezano uz usvojeno tumačenje članka 32. stavka 2. Statuta donosi se ODLUKA Skupštine, kao 
pojedinačni akt Skupštine, a koja je sastavni dio ovog Zapisnika i ubuduće će se primjenjivati 
identično kako je donesena u svim sličnim slučajevima. 

 

B-2   Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 

Nada Siser, kao predsjednica Verifikacijske komisije izvjestila je nazočne da su današnjoj izbornoj 
sjednici Skupštine nazočna 9 predstavnika u Skupštini s valjanim vjerodajnicama i podmirenim 
obvezama za članarinu u 2022.g. kao i za sve prijašnje godišnje članarine. Izvještaj Verifikacijske 
komisje sastavni je dio ovog Zapisnika. 

Predsjedavajući Boris Presečki dao je na usvajanje predstavnicima u Skupštini Izvještaja Verifikacijske 
komisje, koji je usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“, čime je 9 nazočnih članova Skupštine 
verificiralo mandate u Skupštini za mandatno razdoblje 2022-2026 

Predsjedavajući Boris Presečki utvrdio je da se Skupština sastoji od 15 članova, te da je natpolovična 
većina članova Skupštine potrebna za donošenje pravovaljanih odluka kod izbora članova tijela 
Saveza i donošenja i izmjena i dopuna Statuta, 8 glasova članova Skupštine, a za donošenje svih 
ostalih pravovaljanih odluka potrebna je natpolovična većina prisutnih članova Skupštine.  

Budući da Izvarednoj izbornoj sjednici Skupštine 20. prosinca 2022. prisustvuje utvrđenih 9 članova 
Skupštine s verificiranim mandatima u mandatnom razdoblju 2022-2026, predsjedavajući Boris 
Presečki je utvrdio da postoji potreban kvorum za izbor članova tijela HBBS-a i za donošenje Statuta 
HBBS-a pa je dao članovima Skupštine na usvajanje prihvaćanje utvrđenog kvoruma za donošenje 
pravovaljanih odluka.  

Članovi Skupštine jednoglasno su s 9 glasova „ZA“ prihvatili utvrđeni kvorum. 

C-     Izbor kandidacijsko-izborne komisje (3 člana)  

Budući da je Verifikacijska komisija završila s verifikacijom mandata, Radno predsjedništvo predlaže 
da se isti članovi izaberu za članovi kandidacijsko-izborne komisije, stoga predsjedavajući Boris 
Presečki predlaže za članove kandidacijsko-izborne komisije: MIROSLAVA LEVAKA, NADU SISER I 
FILIPA DROPULIĆA. 

Prijedlog za članove kandidacijsko-izborne  komisije dan je članovima Skupštine na usvajanje, te je 
usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 



Predsjedavajući u ime Radnog predsjedništva predao je članovima kandidacijsko-izborne komisije sve  
kandidature za predsjednika Saveza s popratnom dokumentacijom pristigle na e-mail adresu 
skupstinahbbs2020@gmail.com . 

D-     Usvajanje zapisnika sa Izvaredne izborne sjednice Skupštine održane 26.05.2019. 

Predsjedavajući Boris Presečki utvrdio je da presudom Upravnog suda u Zagrebu od 03. rujna 2021.g., 
odnosno izvršnim Rješenjem o poništavanju rješenja o upisu osoba ovlaštenih za zastupanje i 
likvidatora HBBS-a od 06. travnja 2022.g., a osnovnom članka 115. stavka 5. Zakona o općem 
upravnom postupku, prema kojem se poništavanjem rješenja poništavaju i SVE pravne posljedice 
koje je to rješenje proizvelo, u HBBS-u poništeno sve ono što se s pravnog gledišta dogodilo nakon 
03. rujna 2021.g., dok samu Izvarednu izbornu sjednicu Skupštine održanu 26, svibnja 2019,g, prema 
danim smjernicama Upravnog suda i naredbi Ministarstva pravosuđa i uprave nadležni Gradski ured 
još nije poništio. 

Kako je temeljom članka 76. Zakona o općem upravnom postupku zakonska obaveza prije zaključenja 
zapisnik pročitati, a što nikada nije provedeno u slučaju zapisnika sa Izvaredne izborne sjednice 
Skupštine HBBS-a održane 26. svibnja 2019.g., isti je u radnim materijalima poslan članovima 
Skupštine na uvid, u svrhu da se na Izvarednoj izbornoj sjednici Skupštine 20. prosinca 2022.g. usvoji, 
odnosno da se stave primjedbe na točke Zapisnika. 

STOGA BORIS PRESEČKI U IME RADNOG PREDSJEDNIŠTVA JEDNOGLASNO PREDLAŽE STAVLJANJE 
PRIMJEDBI NA SVE TOČKE ZAPISNIKA SA IZVAREDNE IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE HBBS-A ODRŽANE 
26.05.2019.G., ODNOSNO PREDLAŽE DA SE NE USVOJI ZAPISNIK SA IZVANREDNE IZBORNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE HBBS-A ODRŽANE 26.05.2019., A SVE ODLUKE DONESENE NA TOJ SJEDNICI DA SE 
PROGLASE U CIJELOSTI NIŠTAVIM I NEVAŽEĆIM, IZ RAZLOGA ŠTO NIJE POSTOJAO DOVOLJAN BROJ 
PRAVOVALJANIH GLASOVA ZA DONOŠENJE U POTPUNOSTI SVIH ODLUKA. 

KAO DOKAZ SVEMU NAVEDENOM BORIS PRESEČKI IZNESAO JE SMJERNICE DANE DONESENOM 
PRESUDOM 03.09.2021.G. OD STRANE UPRAVNOG SUDA U ZAGREBU U PRAVOMOĆNO 
OKONČANOM UPRAVNOM SPORU, GDJE JE HBBS BIO ZAINTERESIRANA STRANA, KAO ŠTO SE 
PREDOČAVA I PRAVOMOĆNA PRESUDA ZA POČINJENO KAZNENO DJELO ČLANA SKUPŠTINE MARIJA 
JARNEČIĆA, A IZ KOJE JE RAZVIDNO DA TEMELJOM ČLANKA 46. STAVKA 5. ALINEJOM 5. ZAKONA O 
SPORTU NIJE MOGAO VRŠITI DUŽNOST PREDSTAVNIKA U SKUPŠTINI BBK „KRK“, PA TIME NIJE 
MOGAO NITI GLASATI 26.05.2019. TAKOĐER PREDOČAVA SE I DOKAZ DA ČLAN SKUPŠTINE SLAVEN 
PETROVIĆ NIJE MOGAO GLASATI NA IZBORNOJ SJEDNICI SKUPŠTINE 26.05.2019., ODNOSNO 
NJEGOVA IZJAVA DA PRIJE ODRŽANE SJEDNICE 26.05.2019. NJEGOV KLUB SK SIL-SPORT NIJE 
PODMIRIO OBAVEZU ZA ČLANARINU IZ 2019.G., A ISTO TAKO PREMA DOSTUPNOJ 
DOKUMENTACIJI HBBS-A RAZVIDNO JE DA OD SVIH ČLANOVA SKUPŠTINE, KOJI SU GLASALI 
26.05.2019. JEDINO JE BBK „VELI JOŽE“ PODMIRIO SVOJE OBAVEZE ZA ČLANARINE. 

Prijedlog za neusvajanje Zapisnika sa Izvaredne izborne sjednice Skupštine od 26. svibnja 2019.g. daje 
se članovima Skupštine na usvajanje, te jednoglasno s 9 glasova „PROTIV“ odbijeno usvajanje 
Zapisnika sa Izvaredne izborne sjednice Skupštine od 26. svibnja 2019. po svim točkama te se sve 
odluke donesene na toj sjednici smatraju u cjelost ništavim i nevažećim. 

 

1. TOČKA - Usvajanje dnevnog reda 

Predsjedavajući Boris Presečki predložio je da se usvoji dnevni red upućen prilikom slanja poziva za 
današnju Izvarednu sjednicu Skupštine koji glasi: 



1. Otvaranje Izvanredne izborne sjednice Skupštine, prijedlozi i usvajanje konačnog dnevnog 
red 

2. Usvajanje Statuta Hrvatskog body building saveza iz 2015. godine 
3. Izbor predsjednika HBBS-a, sukladno prispjelim kandidaturama 
4. Izbor potpredsjednika Saveza  
5. Izbor članova Izvršnog odbora Saveza  
6. Izbor članova Nadzornog odbora  
7. Izbor članova Stegovne komisije  
8. Izbor likvidatora Saveza  

STANKA ZA SJEDNICU IZVRŠNOG ODBORA  

9. Usvajanje izmjena i dopuna Financijskog plana za 2022. godinu 
10. Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu s Planom rada za 2023. godinu 
11. Razno 

 

DAMIR SISER TEMELJOM ČLANKA 27. STAVKA 1. TOČKE  13. STATUTA PREDLAŽE DA SE POD TOČKU 
3. DNEVNOG REDA UVRSTI UTVRĐIVANJE SVIH TRENUTAČNO VAŽEĆIH PRAVILNIKA I POSLOVNKA, 
ODNOSNO OPĆIH AKATA SAVEZA. PREMDA U DJELOGRUGU RADA SKUPŠTINE NIJE NJIHOVO 
DONOŠENJE, ALI ZBOG PROTEKA ZNATNOG VREMENSKOG PERIODA U KOJEM JE PONIŠTENO 
NEZAKONITO VODSTVO HBBS-A DONOSILO BROJNE NEOSNOVANE IZMJENE I PONIŠTAVANJA 
OPĆIH AKATA SAVEZA, OD KOJIH SU SVI BILI USKLAĐENI SA STATUTOM IZ 2015.G. I PRETHODNO 
SU BILI DONESENI DO 21.09.2018.G., NUŽNO JE DA SE ČLANOVI SKUPŠTINE UTVRDE KOJI OPĆI AKTI 
SAVEZA SE UBUDUĆE PRIMJENJUJU U SAVEZU. 

Prijedlog Damira Sisera o nadopuni Dnevnog reda predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima 
Skupštine na usvajanje, te je usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

Predlaže se konačan prijedlog Dnevnog reda Izvaredne izborne sjednice Skupštine 20. prosinca 
2022.g, a koji glasi: 

1. Otvaranje Izvanredne izborne sjednice SkupštineUsvajanje Statuta Hrvatskog body building 
saveza iz 2015. godine 

2. Usvajanje Statuta Hrvatskog body building saveza iz 2015. godine 
3. Utvrđivanje važećih pravilnika i poslovnika HBBS-a 
4. Izbor predsjednika HBBS-a, sukladno prispjelim kandidaturama 
5. Izbor potpredsjednika Saveza  
6. Izbor članova Izvršnog odbora Saveza  
7. Izbor članova Nadzornog odbora  
8. Izbor članova Stegovne komisije  
9. Izbor likvidatora Saveza  

STANKA ZA SJEDNICU IZVRŠNOG ODBORA  

10. Usvajanje izmjena i dopuna Financijskog plana za 2022. godinu 
11. Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu s Planom rada za 2023. godinu 
12. Razno 

Prijedlog konačnog Dnevnog reda predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na 
usvajanje, te je usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 



 

2. TOČKA - Usvajanje Statuta Hrvatskog body building saveza iz 2015. godine 

Predsjedavajući Boris Presečki utvrdio je da je Gradski ured za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove Grada Zagreba 28. lipnja 2022.g. donesao Rješenje o prekidu svih brisanja i novih upisa u 
Registar udruga udruzi Hrvatski body building savez, premda je nakon izdanog Rješenja po naredbi 
Ministarstva pravosuđa i uprave ipak provedeno brisanje osoba ovlaštenih za zastupanje HBBS-a, te 
da se u predmetnom Rješenju navodi niz u potpunosti neutemeljenih činjenica. Naime, u 
predmetnom Rješenju od 28. lipnja 2022.g. stoji da su Damir Siser, Nada Siser i Neven Mada 
pravomoćno osuđeni za kazneno djelo krivotvorenja javne isprave te da se time Statut HBBS-a može 
smatrati krivotvorinom. Međutim, ne postoji ikakva pravomoćna presuda donesena protiv Damira 
Sisera, Nade Siser i Nevena Made, već samo postoji potvrđena optužnica Državnog odvjetništva 
protiv njih te je započet kazneni postupak na Općinskom kaznenom sudu u Zagrebu zbog možebitno 
počinjenog kaznenog djela krivotvorenja javne isprave. 

Boris Presečki je izjavio da se predmetni kazneni postupak ne vodi zbog krivotvorenja Statuta HBBS-a, 
budući Statut nije javna isprava, nego se sudski postupak vodi zbog utvrđivanja možebitne 
krivotvorenosti Zapisnika kao javne isprave sa izvaredne sjednice Skupštine održane 13. rujna 2015. 
g., a na kojoj je donesen sada sporni Statut HBBS-a, odnosno budući da postoji jedino mogućnost da 
se okončanjem sudskog spora za počinjeno kazneno djelo u daljoj budućnosti, utvrdi da aktualni 
Statut HBBS-a iz 2015.g. nije donesen u postupku i proceduri kako nalaže Zakon i sam Statut, stoga 
predsjedavajući Boris Presečki je predlažio da se identičan Statut HBBS-a donesen 13. rujna 2015.g. 
bez ikakvih izmjena i dopuna, a koji se koristi već preko 5 godina u HBBS.u, ponovno donese u 
Skupštini HBBS-a, kako se ne bi dogodilo da okončanjem sudskog spora HBBS nema pravovaljano 
donesen Statut, kao temeljni opći akt Saveza. 

U ime Radnog predsjedništva predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na usvajanje 
Statut HBBS-a iz 2015.g., te je Statut usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

Nakon izglasavanja Statuta, Boris Presečki je izjavio da budući je Statut HBBS-a sada donesen u 
Skupštini pravovaljano u postupku i proceduri kako nalaže Zakon i Statut, isti se niti ne može više 
smatrati krivotvorinom te stoga niti nema opravdanog razloga za prekid novih upisa u Registar 
udruga udruzi Hrvatski body building savez, od strane Gradskog ureda za opću upravu i imovinsko-
pravne poslove Grada Zagreba. 

 

3. TOČKA – Utvrđivanje važećih pravilnika i poslovnika HBBS-a 

Predsjedavajući Boris Presečki utvrdio je da većinu pravilnika Saveza donesao je Izvršni odbor, 
odnosno da njihovo donošenje nije u nadležnosti Skupštine, ali da zbog izvanrednosti situacije do 
koje je došlo nakon 3 godine zbog sudskog poništenja, odnosno temeljom mogućnosti koja je dana 
člankom 27. stavkom 1. točkom 13. Statuta, potrebno je utvrditi sve trenutačno važeće pravilnike i 
poslovnike Saveza. Odnosno potrebno je utvrditi koji opći akti Saveza nedostaju i koji se moraju 
naknadno donesti, a da bi Savez mogao nesmetano funkcionirati. 

Boris Presečki konstatirao je da su važeći slijedeći pravilnici i poslovnici:  

PRAVILNIK O RADU NACIONALNE REPREZENTACIJE od 05.02.2016. 

-PRAVILNIK O RADU TRENERSKE KOMISIJE od 05.02.2016. 



-PRAVILNIK O RADU SUDAČKE KOMISIJE od 05.02.2016. 

-PRAVILNIK O STRUČNOM RADU U HBBS-U od 05.02.2016. 

-PRAVILNIK O REGISTRACIJI NATJECATELJA HBBS-A od 05.02.2016. 

-PRAVILNIK O ČLANSTVU I ČLANARINI U HBBS-U od 06.03.2016. 

-POSLOVNIK O RADU IZVRŠNOG ODBORA HBBS-A od 16.09.2018. 

a potrebno je donesti:  

-USKLAĐENI STEGOVNI PRAVILNIK 

-POSLOVNIK O RADU STEGOVNE KOMISIJE 

-POSLOVNIK O RADU SKUPŠTINE HBBS-A 

-PRAVILNIK O SUSTAVU NATJECANJA 

U ime Radnog predsjedništva predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na davanje 
suglasnosti valjanosti daljnje primjene prethodno navedenih pravilnika i poslovnika, te je prijedlog 
usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

4. TOČKA – Izbor predsjednika HBBS-a, sukladno prispjelim kandidaturama 

Predsjedavajući Boris Presečki pročitao je izvješće Kandidacijsko-izborne komisje u sastavu: 
MIROSLAV LEVEK – predsjednik, NADA SISER – član, FILIP DROPULIĆ – član. Temeljom prispjelih 
kandidatura na e-mail sdresu Sazivača Izvaredne izborne sjednice Skupštine 20. prosinca 2022.g. 
skupstinahbbs2020@gmail.com utvrđeno je da su prispjele 2 kandidature za predsjednika. 

1.kandidaturu je poslao punopravni član BBK „Gladiator“, kojom je kandidirao za predsjednika HBBS-
a svojeg predsjednika Kluba DAMIRA SISERA. Uz kandidaturu Klub je priložio svu potrebu 
dokumentaciju, koja je sastavni dio ovog Zapisnika, kao i ovjerene i potpisane potpore 6 punopravnih 
članica HBBS-a: BBK „Maksimir“, BBK „Osijek“, Bodybuilding savez Bjelovarsko-bilogorske županije, 
Zagrebački bodybuilding savez, BBK „Gladiator“ i SK „Sil-sport“ 

2.kandidaturu je poslao, prema popisu članica na dan isteka mandata tijelima Saveza, pridruženi član 
SK „Blue gym“ iz Karlovca, kojom je kandidirao za predsjednika HBBS-a svojeg predsjednika Kluba 
GORANA JURATOVIĆA. Uz poslanu svu Statutom propisanu dokumentaciju, SK „Blue gym“ je poslao 
na e-mail adresu Sazivača i ovjerene i potpisane potpore 3 pridružene članice: BBK „Body art“, BBK 
„Marsonia gym“ i SK „Blue gym“ i 3 punopravne članice: FK „Black Jack gym“, BBK „Krk“ i FK „Play“. 

Kandidacijsko-izborna komsija jednoglasno je odlučila da kandidatura kojom je za predsjednika HBBS-
a SK „Blue gym“ predložio GORANA JURATOVIĆA, nije pravovaljan, odnosno nije u skladu s odredbom 
članka 20. stavka 2. Statuta, prema kojoj isticanje kandidature na mjesto predsjednika Saveza imaju 
isključivo punopravni članovi Saveza. Stoga je jedini kandidat za predsjednika HBBS-a sa ispravnom 
kandidaturom DAMIR SISER. 

Boris Presečki je napomenuo da je Goran Juratović ujedno poslao i nekoliko dana nakon poslane 
kandidature, konkretno 8. prosinca 2022.g. na e-mail adresu Sazivača dopis, kojim tvrdi da se on 
uopće nije kandidirao za predsjednika Saveza temeljom Izvaredne izborne sjednice Skupštine HBBS-a 
20 prosinca 2022.g., nego je njegova kandidatura išla: „na jedinu moguču legalnu sjednicu koja će se 
održati 23.12.2022. u 11:00 u Velikoj Gorici“, a koju on sam je sazvao. 



 

Temeljom izvještaja Kandidacijsko-izborne komisije, predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima 
Skupštine na usvajanje prijedloga za novog predsjednika HBBS-a DAMIRA SISERA, te je prijedlog 
usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

5. TOČKA – Izbor potpredsjednika Saveza 

Izabrani predsjednik HBBS-a DAMIR SISER predložio je za novog potporedsjednika Saveza gosp. 
NEVENA MADU.  

Temeljom prijedloga Predsjednika, predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na 
usvajanje prijedloga za novog potpredsjednika HBBS-a NEVENA MADE, te je prijedlog usvojen 
jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

6. TOČKA – Izbor članova Izvršnog odbora Saveza 

Izabrani predsjednik HBBS-a DAMIR SISER predložio je za članove Izvršnog odbora, pored njega kao 
predsjednika i NEVENA MADE kao potpredsjednika, koji su članovi Izvršnog odbora po funkciji: 
MARKA MILETIĆA, MARIJANA HORVATA i SLAVENA PETROVIĆA 

Temeljom prijedloga Predsjednika, predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na 
usvajanje prijedloga za članove Izvršnog odbora HBBS-a: MARKA MILETIĆA, MARIJANA HORVATA i 
SLAVENA PETROVIĆA , te je prijedlog usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

7. TOČKA – Izbor članova Nadzornog odbora 

Na prijedlog članova HBBS-a za članove Nadzornog odbora predloženi su: EUGEN PERVAN, BORIS 
METIKOŠ i NERMIN KURTOVIĆ 

Temeljom prijedloga predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na usvajanje 
prijedloga za članove Nadzornog odbora HBBS-a: EUGEN PERVAN, BORIS METIKOŠ i NERMIN 
KURTOVIĆ, te je prijedlog usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

8. TOČKA – Izbor članova Stegovne komisje 

Na prijedlog članova HBBS-a za članove Stegovne komisje predloženi su: MIROSLAV LEVAK, DORA 
ADANIĆ i NIKOLA DEMO 

Temeljom prijedloga predsjedavajući Boris Presečki dao je članovima Skupštine na usvajanje 
prijedloga za članove Stegovne komisije HBBS-a:MIROSLAV LEVAK, DORA ADANIĆ i NIKOLA DEMO, te 
je prijedlog usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

9. TOČKA – Izbor likvidatora Saveza 

Predsjedavajući Boris Presečki izjavio je da je trenutačno nakon poništenja Rješenja o upisu osoba 
ovlaštenih za zastupanje i likvidatora HBBS-a od 03. rujna 2019.g. u Registru udruga upisan on kao 



likvidator Saveza, koji je imenovan na tu funkciju 2015. g. Budući se likvidator opoziva, a ne bira se 
kao durga tijela Saveza svake 4 godine, predsjednik HBBS-a predložio je da se Boris Presečki samo 
potvrdi na ovoj sjednici da će i ubuduće vršiti funkciju likvidatora Saveza . 

Boris Presečki dao je članovima Skupštine na usvajanje potvrde njega samog za likvidatora Saveza, te 
je prijedlog usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

Damir Siser zatražio je temeljom članka 70. Statuta od Radnog predsjedništva tumačenje članka 47. 
stavka 1. točke 2., a vezano uz potrebnu stručnu spremu za glavnog tajnika Saveza. U ime Radnog 
predsjedništva tumačenje je dao predsjedavajući Boris Presečki: 

-ČLANK 47. STAVAK 1. TOČKA 2. STATUTA VEZANO UZ UVJET ZA TAJNIKA SAVEZA, ODNOSNO POD  
POJMOM „ODGOVARAJUĆA STRUČNA SPREMA PREMA VAŽEĆIM PROPISIMA“, SMATRA SE DA 
POD OVOM FORMULACIJOM MOŽE SE PRIHVATITI I VIŠA STRUČNA SPREMA KANDIDATA ZA 
TAJNIKA, ODNOSNO KONKRETNO PRVOSTUPNIK EKONOMSKOG ILI PRAVNOG SMJERA S 
VISOKOŠKOLSKIM USAVRŠAVANJEM ZA OBAVLJANJE POSLOVA MENAĐERA U SPORTSKIM 
ORGANIZACIJAMA ILI SPORTSKOG ADMINISTARTORA, A PREMA REGULATIVI EUROPSKE UNIJE. 

Damir Siser izjavio je da nije sigurna da li je ovo tumačenje ispravno te je Predsjedavajući dao ovakvo 
tumačenje članka 47. stavka 1. točke 2. Statuta predstavnicima u Skupštini na usvajanje, a tumačenje 
je usvojeno jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

Vezano uz usvojeno tumačenje članka 47. stavka 4. točke 2. Statuta donosi se ODLUKA Skupštine, kao 
pojedinačni akt Skupštine, a koja je sastavni dio ovog Zapisnika i ubuduće će se primjenjivati 
identično kako je donesena u svim sličnim slučajevima 

 

DA BI SE IZABRAO GLAVNI TAJNIK HBBS-A I OSTALE FUNKCIJE, A IZBOR KOJIH JE U DJELOKRUGU 
IZVRŠNOG ODBORA, ODNOSNO DA BI SE DONESAO PRIJEDLOG IZMEJNA FINANCIJKSOG PLANA ZA 
2022. I DONESAO PRIJEDLOG FINANCIJSKI PLAN ZA 2023.G., IZABRANI IZVRŠNI ODBOR ODRŽAO JE 
SJEDNICU U TRAJANJU OD 15 MIN. 

 

10. TOČKA – Usvajanje izmjena i dopuna Financijskog plana za 2022. godinu 

Boris Presečki upoznao je članove Skupštine s činjenicom da poništeno vodstvo HBBS-a još uvijek 
svojata svu dokumentaciju HBBS-a i da nije moguć pristup financijskoj dokumentaciji Saveza pa je 
samo prema šturim informacijama, koje su dostupne napravljena izmjena i dopuna Financijskog 
plana za 2022.g., a usvojeni prijedlog kojeg Izvršni odbor daje Skupštini na usvajanje.  

Boris Presečki dao je članovima Skupštine na usvajanje izmjena i dopuna Financijkog plana za 2022.g., 
te je prijedlog usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

11. TOČKA – Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu 

Boris Presečki upoznao je članove Skupštine s činjenicom da je prema Zakonu o financijskom 
poslovanju i računovodstvu neprofitnih organizacija HBBS obavezan donesti godišnji financijski plan 
za 2023. god. do kraja 2022.g. Kako je zadnja redovna sjednica Skupštine HBBS-a na kojoj je odobren 
financijski plan za 2022.g. održana prije točno godinu dana 19. prosinca 2021.g., a Savez ima obavezu 



održati barem jednom godišnje redovnu sjednicu Skupštine, nužno je da se na ovoj sjednici donese i 
financijski plan za 2023.g., kako Savez ne bi bio u prekršaju. Kako je već navedeno, ne postoji 
mogućnost pristupa financijskoj dokumentaciji Saveza, pa je samo prema šturim informacijama, koje 
su dostupne, odnosno prema Financijskom planu za 2022.g., napravljen prijedlog Financijskog plana 
za 2023.g., a usvojeni prijedlog Izvršni odbor daje Skupštini na usvajanje. Kada se pristupi financijskoj 
dokumentaciji Saveza, donesti će se i konkretan realan Financijski plan za 2023.g., odnosno izmjene u 
dopune Financijskog plana za 2023.g., koji se sada daje na usvajanje.  

Boris Presečki dao je članovima Skupštine na usvajanje prijedloga Financijkog plana za 2022.g., te je 
financijski plan za 2023.g. usvojen jednoglasno s 9 glasova „ZA“. 

 

12. TOČKA – Razno 

Neven Mada konstatirao je da je učinjena velika nepravda vodstvu HBBS-a, koje je do 2018. g. 
uspješno vodilo Savez i dovelo ga to vrhunca djelovanja, kada su državna prvenstva imala i preko 120 
natjecatelja, a reprezentacije su godišnje brojile i preko 30 članova, a da bi Savez završio nakon 3 
godine upravljanja od strane nestatutarno izabranog vodstva, poništavanje kojega se je moralo 
provesti sudskim putem, na državnim prvenstvima sa samo 20 natjecatelja i reprezentacijom od 13 
članova i to sve sa skoro 3 puta većin proračunom, nego je nekada bio. Razkog tome je 
nekompetentno i nestručno vodstva, koje je prijevarom preuzelo upravljanje HBBS-om 3 godine i 3 
mjeseca. 

Neven Mada naveo je da se je on angažirao i u mandatu 2022-2026 samo iz razloga da se sport 
bodybuilding i fitness vrati na razine gdje je nekada bio, te da je neoprostivo da osobe koje su dovele 
Savez na ovako niske razine i dalje imaju bilo kakvog utjecaja i funkcija u HBBS-u te da ih je nužno 
statutarno i zakonski sankcionirati. 

Boris Presečki je izjavio da će vodstvu HBBS-a u mandatu 2022-2026 glavni cilj biti vraćanje svega 
onoga na čemu se je godinama radilo, a šta se u 3 godine uništilo i dovođenje Saveza na „stare 
staze“, a ako će i biti potrebe za sankcijama, to će se provesti u što je moguće manjem obimu, te sve 
u svrhu uvođenja discipline i vraćanja stare slave bodybuildinga i fitness sporta u Hrvatskoj. 

Kako nije bilo daljnjih pitanja i primjedbi predsjedavajući Boris Presečki zahvalio je nazočnima i 
zaključio sjednicu. 

Završeno u 19:55 
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